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Transportudvalget har i brev af 8. april 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Rasmus Helveg Petersen (RV). 

Spørgsmål nr. 392: 

Det blev under Folketingets behandling af L 185 (Fastlæggelse af et 

omkostningsniveau i forbindelse med udførelse af visse former for 

vejtransport) i folketingsåret 2019-20 oplyst, at Færdselsstyrelsen 

allerede forud for lovens ikrafttrædelse ville kunne tilrettelægge 

deres forberedelse således, at sagsbehandlingstiden ved godken-

delse af alternative landsdækkende overenskomster ville minime-

res mest muligt, jf. Beskæftigelsesudvalget, L 185 – endelig svar på 

spørgsmål 7 (2019-20). Hvad mener ministeren, er en tilfredsstil-

lende sagsbehandlingstid for Færdselsstyrelsen for godkendelse af 

en alternativ landsdækkende overenskomst, og har ministeren 

gjort noget for at sikre, at Færdselsstyrelsens sagsbehandlingstider 

minimeres mest muligt? 

Svar: 

Jeg henviser til besvarelsen af TRU alm. del 373, hvor Færdselssty-

relsen redegør for de opstartsvanskeligheder, der har været.  

Færdselsstyrelsen har derfor også meddelt, at de forventer, at sags-

behandlingstiden nu normaliseres.  Jeg ser derfor på nuværende 

tidspunkt ikke noget behov for at iværksætte yderligere initiativer. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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